
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
         Αθήνα, 22/3/2023 

 

Της:  Σοφίας – Χάιδως Ασημακοπούλου, Βουλευτού Β΄ Πειραιά  

 

ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό  Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

ΘΕΜΑ:  «Σχετικά με το ξαφνικό κλείσιμο ελληνικού σχολείου στις Βρυξέλλες»  

 

 

Κυρία Υπουργέ, 

Σε επιστολή του Διοικητικού Συμβουλίου του Συλλόγου Γονέων - Κηδεμόνων του 

Κεστεκίδειου Ελληνικού Σχολείου Βρυξελλών προς την Ελληνική πρεσβεία στις Βρυξέλες, η 

απόφαση του Υπουργείου σας και της Γενικής Γραμματείας Πρωτοβάθμιας-Δευτεροβάθμιας 

Εκπαίδευσης και Ειδικής Αγωγής, κατά την οποία κρίνεται ακατάλληλο το κτήριο που στεγάζει 

το ελληνικό σχολείο «Κεστεκίδειο» στις Βρυξέλλες, κρίνεται ως απαράδεκτη. Όπως γράφουν, 

χαρακτηριστικά: «Αυτή η απόφαση, από όπου και αν προήλθε, μας σοκάρει και μας θλίβει 

διότι θεωρούμε απαράδεκτο ένα σχολείο να αναστέλλει τη λειτουργία του μέσω φυσικής 

παρουσίας στο μέσον περίπου της σχολικής χρονιάς και χωρίς καμία πρόβλεψη για τη 

διατήρηση ισότιμου επιπέδου ποιότητας της παρεχόμενης προς τους μαθητές εκπαίδευσης. Η 

ξαφνική δε υλοποίηση αυτής της απόφασης χωρίς καμιά προγενέστερη ενημέρωση και 

εξήγηση επιτείνει τα αισθήματα αυτά.»   

Συνεχίζοντας, στην επιστολή τους αναφέρουν οι ανωτέρω γονείς ότι «...Η ενημέρωση από 

μέρους του συλλόγου μας αλλά και άλλων φορέων προς το υπουργείο για το κτηριακό μας 

πρόβλημα παρείχε σαφώς πολλά περιθώρια για την εξεύρεση μιας λύσης και δεν δικαιολογεί 

αυτόν τον αιφνιδιασμό, που δεν λαμβάνει σοβαρά υπόψη ότι η απόφαση αυτή θα επηρεάσει 

πρωτίστως την ποιότητα της εκπαίδευσης των παιδιών μας και κατ’ επέκταση το οικογενειακό 

τους περιβάλλον.»  

Ο άμεσος τερματισμός των μαθημάτων και το κλείσιμο του παραπάνω σχολείου, αυτονόητα, 

δημιουργεί σοβαρά προβλήματα, τόσο στους ίδιους τους μαθητές -και ιδίως σε αυτούς που 

βρίσκονται στην τελευταία τάξη του Λυκείου, όσο και στους γονείς αλλά και στις οικογένειες 

των μαθητών, οι οποίοι, για μία ακόμα φορά, μετά το τέλος της πανδημίας, θα πρέπει να 

προσαρμόσουν, χωρίς έγκαιρη προειδοποίηση, την καθημερινότητα τους κατόπιν της 

επιστροφής στο σύστημα της τηλεκπαίδευσης. 
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Να σας θυμίσουμε εδώ ότι, το ίδιο είχατε κάνει με το ξαφνικό κλείσιμο του 2ου Δημοτικού 

σχολείου Πυθαγόρας Μονάχου Γερμανίας, προκαλώντας έντονα αισθήματα δυσφορίας στους 

γονείς και κηδεμόνες του εν λόγω σχολείου, με επιστολή που έφτασε στο τελευταίο  την 23η 

Δεκεμβρίου του έτους 2021 και ώρα 14:30μμ., δηλαδή, την τελευταία μέρα πριν τις σχολικές 

διακοπές Χριστουγέννων, μετά το σχόλασμα, οπότε, η επιστολή αυτή έφτασε στους μαθητές 

την 10η Ιανουαρίου του έτους 2022, την ημέρα, δηλαδή, που άνοιξαν ξανά τα σχολεία.  

Επίσης με επιστολή τους, τα μέλη της Ελληνικής Κοινότητας Βρυξελών, από την αρχή της 

χρονιάς, σας είχαν ενημερώσει ότι έχουν μειωθεί οι προβλεπόμενες ώρες διδασκαλίας, ανά 

τάξη – τμήμα και έχουν αυξηθεί τα μαθήματα συνδιδασκαλίας, με αποτέλεσμα την μείωση της 

ποιότητας αλλά και της ποσότητας της γνώσης. Παράλληλα, θεωρούν δυσθεώρητη την 

αύξηση του απαιτούμενου αριθμού μαθητών (40) και εκπαιδευτικών ωρών (20) για την 

αναγνώριση του σχολείου, ως ΤΕΓ. Το προηγούμενο κρίνεται από μέρους τους ως απολύτως 

προβληματικό μέτρο, που οδηγεί στον αποκλεισμό δεκάδων ελληνόπαιδων από τα ελληνικά 

σχολεία, όπως συμβαίνει, π.χ., στην πόλη Λέβεν του Βελγίου. 

Σύμφωνα με την Ελληνική Κοινότητα Βρυξελών, στο Βέλγιο, με μετριοπαθείς υπολογισμούς,  

ζουν πάνω από 45.000 Έλληνες και ενώ ο αριθμός των Ελλήνων αυξάνει, το εκπαιδευτικό 

προσωπικό μειώνεται και οι σχολικές υποδομές παρακμάζουν. Η απαξίωση των ελληνικών 

σχολείων, οδηγεί στην ερήμωσή τους και απομακρύνει τις ελληνικές οικογένειες από αυτή την 

επιλογή, παρά το μεγάλο σχετικό ενδιαφέρον τους και την αρχική τους θέληση.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

1. Ποιοι είναι οι ακριβείς λόγοι για τους οποίους έκλεισε το ανωτέρω σχολείο, μεσούσης της 

σχολικής χρονιάς; 
 

2. Δεδομένου πως δεν έγιναν έργα, ανακαινίσεις ή άλλες μεγάλες αλλαγές στο κτήριο που 

στεγαζόταν το ανωτέρω σχολείο, υπήρχε όντως κίνδυνος για παιδιά και εκπαιδευτικούς, κατά  

τα προηγούμενα πολλά χρόνια λειτουργίας του εν λόγω σχολείου;  
 

3. Πότε διαπιστώθηκε η ακαταλληλότητα του κτηρίου του ανωτέρω σχολείου;  
 

4. Είναι στις προθέσεις σας να ενισχύσετε με εκπαιδευτικό προσωπικό τα ελληνικά Σχολεία 

και τα ΤΕΓ της Ευρώπης; 
 

5. Σε ποιες ενέργειες θα προβείτε, ώστε να εξασφαλιστεί ότι τα ελληνικά Σχολεία και τα ΤΕΓ 

της Ευρώπης στεγάζονται ή θα στεγάζονται σε κατάλληλα και με κατάλληλες υποδομές κτήρια 

και δεν θα αναγκάζονται να μεταστεγαστούν σε άλλα κτήρια, κατά την διάρκεια της σχολικής 

χρονιάς; 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής  

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 
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